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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

30. juni 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 918
Ministerens kommentarer udbedes til artikel i JyskeVestkysten 24/6-08: 
"Kvaglund: Vi mangler vores nærbetjent i det daglige". Ministeren bedes 
herunder oplyse:
1. Hvad er baggrunden for, at der ikke længere findes nærpoliti i Kvaglund?
2. Hvilke initiativer tager SSP i forhold til området? 
3. Hvilke konkrete overvejelser har ministeren i forhold til udsatte 
boligområder i provinsen og generelt, jf. at en lignende situation findes i 
Kolding p.t. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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